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Protokół Nr 13/2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 24 listopada 2020 roku 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta Białogard. 
Radny A. Wegner uczestniczył w posiedzeniu online. 
 
Tematyka Komisji:  
1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXVII Sesję Rady Miejskiej 

Białogardu. 
3. Sprawy różne.  
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1200 otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Mariusz Smoliński. 
Przywitał Sekretarza Miasta Piotra Janowskiego oraz członków komisji. Przewodniczący 
komisji powiedział, że mamy do przyjęcia protokół nr 12 z poprzedniej komisji. Wszyscy 
członkowie komisji otrzymali powyższy protokół elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy 
są jakieś pytania, bądź uwagi. Jeżeli nie ma to protokół poddaje pod głosowanie.  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano:  
za – 4 (jednogłośnie).  
 
Ad 2 
Przewodniczący komisji – powiedział, że mamy do rozpatrzenia i zaopiniowania projekty 
uchwał na XXVII Sesję Rady Miejskiej Białogardu: 
a) w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 – druk B,    
Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej i Promocji –  
M. Szczensnowicz 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i braku dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta 
Białogard na lata 2021–2023 – druk A, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i krótkiej dyskusji Przewodniczący  
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
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c) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 
gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu – druk C, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i braku dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 

w Białogardzie – druk D, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i braku dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna. 
e) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk E, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Po wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały nastąpiła burzliwa dyskusja.  
Głosy w dyskusji: 
Radny Sz. Jonko – powiedział, że ten projekt uchwały jest lekceważeniem radnych i Rady 
Miejskiej. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  
Przegłosowano: 
za – 1, przeciw – 2, wstrzymało się – 1. Opinia negatywna. 
f) w sprawie zgody na odstąpienie przez Burmistrza od żądania zwrotu bonifikaty – druk F, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały nastąpiła burzliwa dyskusja.  
Głosy w dyskusji:  
Radny Sz. Jonko – powiedział, że pod projektem uchwały i uzasadnieniem brakuje podpisu 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. Jego zdaniem to jest w kompetencji Pani Burmistrz i tą 
sprawą nie powinna zajmować się Rada Miejska.  
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  
Przegłosowano: 
za – 1, przeciw – 2, wstrzymało się – 1. Opinia negatywna. 
g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i braku dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały. 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020–2029   

– druk H. 
Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Po krótkim wysłuchaniu uzasadnienia projektu uchwały i braku dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały 
Przegłosowano: 
za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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Ad 3     
Przewodniczący komisji – zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 
Radny Sz. Jonko – powiedział, że na poprzedniej komisji była obecna Pani Zastępca 
Burmistrza i zwrócił się z prośbą o przedłożenie w Biurze Rady kompletnej informacji 
dotyczącej placów zabaw. W której będzie podane kto jest odpowiedzialny za przegląd tych 
placów i w jakim są stanie technicznym. Kolejna sprawa dotyczy wyroku sądowego 
dotyczącego Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, aby Pan Sekretarz przekazał 
Pani Burmistrz, iż oczekuje jasnego oświadczenia bądź informacji w tej sprawie. Chodzi o 
jednoznaczne stanowisko w tej sprawie, o którym powinni zostać poinformowani mieszkańcy 
oraz cała Rada Miejska. Jest to bowiem pracownik Urzędu Miasta, a Pani Burmistrz jest jego 
pracodawcą.  
 
Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki komisji o godzinie 1330 zakończono posiedzenie.  
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska                                
 
 
                                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                              / -/ Mariusz Smoliński 
                                                                                                                                                                                 


